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Council meeting of 12 November 2008 
 

Proposed resolution under the Legislative Council  
(Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) 

 
 I forward for Members’ consideration a proposed resolution which            
Ir Dr Hon Raymond HO Chung-tai will move at the Council meeting of 
12 November 2008 under the Legislative Council (Powers and Privileges) 
Ordinance (Cap. 382). 
 
2. The President has directed that ‘it be printed in the terms in which it 
was handed in’ on the Agenda of the Council. 

 
 
 
 
 
 
 (Mrs Justina LAM) 

for Clerk to the Legislative Council 
 
Encl. 
 



 
 

2008年 11月 12日 (星期三 ) 
立法會會議席上  

何鍾泰議員根據《立法會 (權力及特權 )條例》 (第 382章 ) 
動議的決議案  

 
議案措辭  

 
“本會根據《立法會 (權力及特權 )條例》 (第 382 章 )第 9(2)條授權 ‘研究雷
曼兄弟相關迷你債券及結構性金融產品所引起的事宜小組委員會 ’行使
該條例第 9(1)條所授予的權力，以研究雷曼兄弟相關迷你債券及結構性
金融產品所引起的事宜，並在有需要時提出建議。 ” 
 
 
 
 
 
 

Proposed resolution 
under the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382)  

to be moved by Ir Dr Hon Raymond HO Chung-tai 
at the Legislative Council meeting 
of Wednesday, 12 November 2008 

 
Wording of motion 

 
“That the Subcommittee to Study Issues Arising from Lehman Brothers-related 
Minibonds and Structured Financial Products be authorized under section 9(2) of 
the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) to exercise 
the powers conferred by section 9(1) of the Ordinance for the purpose of studying 
issues arising from Lehman Brothers-related minibonds and structured financial 
products and making recommendations where necessary.” 

 
 


